
RADA CMINY

MIE.TKÓw Protokół Nr IIl2014
z Sesji Rady Gminy Mietków

z dnia 29 srudnia 2014 r.

Sesję otworzyła Przewodnicząca Rady Gminy Mietków _ Helena Artymowicz słowami
''otwieram Sesję Rady Gminy Mie&ów'', plzrMitała wszys1kich zebranych' na podstawię listy
obecności stwierdziła quorum i pŹedstawiła porządek obrad z wprowadzonymi zmianami:

1. Otwarcie Sesji.
2' Złożenie ślubowania przez nowo wybranego wójta.
3. PŻyjęcię protokołu z poprzedniej sesjiz dnia 1.l2.20l4I.
4. Podjęcie uchwały w splawie uchwalęnia studium uwaruntowań i kięrunków

zagospoda.rowania przestrzennego gminy Miętków.
5' Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budŹetu gminy na 2014 rok.
6' Podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy Mietków.
7. Podjęcie uclrwały w splawie budżetu gminy na 2015 lok.
8. Podjęcie uchv/ały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata

2015-201',1.
9. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnęgo Programu Profilaktyki Rofwiąf}nvania

Prob]ęmów Alkoholowyclr i Narkomanii na 20 l 5 rok.
l0' Podjęcie uchwały w spralvie rozpatzenia skargi Pana Piota Lisa dotyczącęj

nieprawidłowości rłydania decyzji zezwalającej na wycięcie drzęw i krzęwów osobię
prywatnęj.

11. Podjęcie uchwĄ w spralvie ustalenia stawek dotacji przedmiotowej dla Zakładu
Gospodarki Komturalnej w Mietkowie.

12. Podjęcie uchwab w sprawie rłysokości opłat na 2015 rok za usługi komunalnę świadczone
przez Zakład Gospodarki Komunalnej w Mietkowie'

13. Podjęcie uchwały w sprawie wynagrodzenia Wójta Gminy Mietków.
14. Podjęcie uchwały w sprawie wylażenia zgody Wójtowi na fawarcię kolejnych umów

dzieżawy po umowach zawaĘch na czas oznaczony do 3 lat'
15. Wnioski i interpelacje radnych.
16' spnwy różlę.
17' Zamloięcię sęsji.

W związku z wprowadzeniem zmian w porządku obrad Przewodnicząca Rady Gminy Mietków
Helena Ąrt}.rno\\ icz zarzadzila giosorł anie w sprawie jego prz1jęcia .

Głosowało 14 radnych oddano 14 głosów.'za'''
PrzęWodnicząca stwierdzila' że porządek obrad został przyjęty jednogłośnie'

Ad2.
Przewodnicząca Gminnej Komisji Wyborczej _ Pani Elżbieta Bokła rłręczyła Panu Adamowi

Kozaro\Miczowi zaświadczeńe o tyborze na stano.wisko wójta Gminy Miętków.
Następnie nowo wybmny wójt Pan Adam Kozarowicz złoż.ył wobec Rady Gminy

Mię&ów ślubowanie o treści: ''obejmując ulząd wójta gminy uroczyście ślubuję' że dochowam
wierności plawu, a powięrzony mi urzqd sprawować będę tylko dla dobra publicznego i
pomyślności mieszkanców gminy. Tak mi dopomóż Bóg'' (rota ślubowania podpisana przez Pana
Adama Kozalowicza stanowi załącznik do plotokołu).

Z chwi|ą złożenia ślubowania nastąliło objęcie obowiązków wójta przez Parra
Adama Kofarowicza, zgodnie z art. 29a ust. 1 ustaury z dnia 8 marca 1990 r' - o samorządzie
gmfulym (Dz' U. z 201'3 L'poz.594,zpó^. zm.)
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ad 3.
Przewodnicząca Rady stwięIdziła, i.ę fudni zapoznali się z plotokołem z poprzedniej sesji Rady
Gminy . Następnie poddała pod głosowanie przyjęcie plotokofu.

Głosowało 14 radnych oddano 14 głosów,,za,'.
Przewodnicząca stwieldziła, że plotokół został przyjęty jednogłośnie'

Ad 4.
Uchwała w spralvie uchwalenia Studium uwarunkowan i kieruntów zagospodarowania
pżestrzennego gminy Mietków.
Proj ekt uchwały przedstawiła Agnieszka Wesolowska - insp. d5. budownictwa'

Głosowało 14 radnych oddano 14 głosów,,za,'.
PŻewodnicząca stwie.dziła, że uchwała została podjęta jednogłośnię'

Ad 5 .
Uchwąła w sprawie zmiany budzetu gminy na 20 l 4 rok'
PIojekt uchwały przedstawiła Regina ozga _ Ska.rbnik Gminy.

Głosowało 14 radnych oddano 14 głosów.,za''.
Przewodnicząca stwięrdzita, że uchwała została podjęta jędnogłośnię.

Ad 6.
Uchwałą W spmwie Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy Mietków.
Proj ekt uchwały przedstawiła Regina ozga Skarbnik Gniny'

Głosowało 14 radnych _ oddano 14 głosór,v,,za',.
Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnię'

Ad 7.
Uchwała w sprawie budŹetu gminy na 2015 rok'
Projekt uchlvały przędstawiła Regina ozga _ Skarbnik Gniny'

Głosowało 14 radnych. oddano 14 głosów,,za''.
Pżewodniczęca stwierdziła. żę uchwała została podjęta jednogłośnię.

Ad 8.
Uchwała w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 2015-2017.
Plojękt uchwały przedstawiła MałgoŹata orman _ Kięrownik Gmirurego ośrodka Pomocy
Społecznej w Mietkowie.

Głosowało 14 radnych - oddano 14 głosów ''za','
Przęwodnicząca stwierdziła, żę uchwała została podj ętą j ędnogłośn ie.

Ad 9.
Uchwała w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki Rozwią ywania Problęmów
Aikoholoul ch i Narkomalii na 20 | 5 rok.
Projekt uchwĄ przedstawiła MałgoŹata otman _ Kięrownik Gminnego ośrodka Pomocy
Społecznej \"/ Mietkowie' informując' że w projekcie uchlvały została wprowadzona zrriana
podstawy prawnęj '

Głosowało 14 radnych _ oddano 14 głosów ,'za''.
Przewodnicfąca stwierdziła, że uchwała została podjęta jędnogłośnie'
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Ad 10.
Uchwała w splawie lozpatrzenia skargi Pana Piotra Lisa dotyczącęj nieprawidłowości wydania
decyzji zezwalającej na wycięcie drzert i kzewólv osobie plywatnej.
Uzasadnienię do uchlvały przedstawiła Anna Brańła Człolrek Komisji Rewiz;jnej.
Projekt uchwa.ly przedstawiła Hęlęna Altymowicz Przewodnicząca RG.

Głosolvało 14 radnych oddano 14 głosów,,za'''
Przewodnicząca stwierdziła' że uchwała została podjęta jednogłośnie'

Ad  11 .
Uchwala w splawie ustalenia stawek dotacji prfędmiotowej dla ZakJadl Gospodarki Komunalnej
w Mietkowie.
Iręneusz Słoma _ Sękrętaż Gminy poinformo$'ał' że Nadfór Wojewody zasygnalizował pewne
nieprawidłowości plocęduralne, co do podjęcia poprzedniej uchwały. w zlł'iązku z tym na
posiedfęniach komisji i w konsultacji z pracownikami Nadzoru Wojęwody oplacowane zostały dwa
projekty uchlvał'
Następnię przedstawił projekt uchwały .

Głosowało 14 radnych oddano 14 głosów.'za''.
Przewodnicząca stwierdziłą że uchwała została podjęta j ednogłośnie.

Ad i2 .
Uchu'ała w sprawie lłysokości opłat na 2015 rok za usługi komunalne śrviadczone przez ZakJad
Gospodarki Komunalnej w Mietkowie.
Projekt uchwały przedstawił Iręnęusz Słoma _ Sęketarz Gminy.

Głosowało 14 radnych o<ldano 14 głosów,,za',.
PŹewodnicząca stwierdziła. że uchwała została podjęta jednogłośnie'

Ad 13.
Uchwała w sprawie wynagrodzenia Wójta Gnriny Mietków.
Przewodnicząca RG, wyjaśniła, że uposażenie Wójta nie było zmieniane w całej poprzedniej
kadencji' a stawki tego uposażenia były najniższe' w z\ł'i4zku z wyborem na dlugą kadęncję i
otrzymaniem oglomDego kęd}tu zaulinia od wyborców RG uwaia, żę należy wójtowi
podwyższyó uposazelrie. Dodała .ólvnież, że wszystkie składniki mieszcząsię w widełkach.
Następnie przedstawiła projekt uchwały.

Głosowało 14 radnych oddano 14 głosów,,za,'.
Prfewodnicząca stwierdziłą że uchrł'ała została podjęta jednogłośnie.

Ad 14.
Uchwała rv sprawie wyrażenia zgody Wójtowi na zawatcie kolejnych umów dzierżawy po
umowach zawafiych na czas oznaczol'ry do 3 lat.
Projekt uchwały przedstawiła Elżbieta Bokła _ insp' ds. gospodarki gruntami.

Głosowało i4 radnych _ oddano 14 głosów ''za
Przęwodnicz4ca stwieldziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie.

Ad 15.
Wniosków i interpelacji nie zgłoszono.



Ad 16.
_ P.yszatd Łącz - Z-ca PŹewodnicz{cego Rady Gminy ' zgłosił na drodfe powiatowej koło

kościoła, gdzie robiona była kostka , wystające ze znajdującego się tam karrafu kamienie,
cegły i pręty, co stwalza niebezpieczeństwo oraz brak prądu . jednej fazy na świetlicy
wiejskiej.

- Paweł wacławek - Iadny _ zgłosił pęknięty beton i w związku z t}1n powstające wgłębienie
na mostku na ul. Parkowej w Maniowie Małym.

- Edwald Kassan - Z-ca Przewodniczącego poprzedniej kadencji Rady Gminy * podziękował
za zaptoszelie na Sęsję i złożył, Iadnym, sołtysom, wszystkim zebmn)tl i pracownikom
uzędu gminy, życzenia noworocznę.

- Arma Brańka _ radna _ zapytała o przystanęk w Domanicach i o barierki przy schodach na
ctnentarz.

- wójt odpowiedział, że.jęst zapis w umowię, Źę zostanię Zamontowany w ciągu 6 tygodni
od zamówienia oraz, że barierki będą zrobione.

- Andżęj Pietruszka Z-ca Ptze.wodniczącego _ podziękował Panu lreneuszowi Słomie-
byłemu radnęmu powiatowemu za naplawę drogi z Mietkowa do Maniowa . między
mostarni, za chodnik na ul. ogrodowej w Mietkowie oraz sołtysom i radnym za bardzo
dobrą współpracę w 2014 rokrr w orgarrizowaniu imprez i wyraził nadzieję na dalszą
współpracę.

- Pan Gul _ mięszkaniec Domanic _ poglatulował wójtowi i radnym wyboru. Poruszył
sprawę naplawy asfaltu na drodze w Domanicach, stwierdzając. że zostało to fiobionę
fatalnie rozkuszyło się zaraz po lnprawieniu Przypomniał, że w gminie jest zbiomik
wodny' który powinięn służyó społeczeństwu gn ny i okolicznym gminom i powiatom,
żeby to była pelełka gniny, a nie zawada'
Na zakończenię swojej vypowiedzi z|oż1ł Życzęnia na No1Ą'y Rok oraz m.in' większego
zaangażowania zarówno soĘsówjak i radnych i podejmowania większej ilości działan'

. Mirosław stawski - D)'reldol GoK w Mietkowie pogratulował wójtowi i ladnym
wyboru' Poinfomował o telminie, ilości miejsc i kosztach fimowiska w Myśliborzu, na
które otrzymał dofinansowanie, zapraszając do zapisywania dzieci' a takżę, że pełna ofelta
na f.erie zimowę zostanię udostępniona w ciągu najbliższęgo tygodnia. Złożyt ńwrneż'
rł sz) stkim życzenia no\Ą oroczne'
wójt _ pogratulował radnyrr wyboru i uzyskania ked).tu zaufania od wyborców oraz
zwrócił się do nich, aby wygaszali już napięcia i emocje związane z wyborami. Ztożył M
ręce Przewodniczącej Gminnej Komisji Wyborczej podziękowania komisjom wyborczym.
Dzięki ich zaangażowaniu głosowanie i liczenie głosów przebiegło sprawnie i pomyślnie
zostały załatwionę sprawy związane z wyborami od strony formalnej.
Następnie złożył wszystkim zebranym i ich lodzinom życzenia no.woloczne.

- Przewodnicząca Rady Gminy przedstawiła zaproszenie Arcybiskupa Metopolity
Wrocławskiego Józefa Kupnego i włodzimięrzą Chlębosza - CzłoŃa Zatządll
wojęwództwa Dolnośląskiego na spotkanie opłatkowę we Wrocławiu, zwróciła się do
radnych o składanie oświadczeń majątkowych ( w miesi4c po złożeniu ślubolvania) olaz do
nowych radnych o podanie n.rów kont baŃowych w związku z przękMywanięm diet.

Następnie złożyła wszystkim żTczęI a noworoczne i zamknęła sesję słowami ,,Zunykam
Sesję Rady Gminy Mietków','
Nagranie Sesji Rady Gminy stanowi fałącznik do plotokofu _ pł}ta CD

Protokołowała:
Gęnowefa Chabzda
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